

10.53106/199457952022111606001

Our Co-Editor-in-Chief: Professor Emeritus Dr. Mao-Ming Hsu MD (1935-2022)

Pa-Chun Wang

Editor-in-Chief, Journal of Healthcare Quality

Photo credit: the Facebook account of Dr. Mao-Ming Hsu MD

Starting from 2008 Vol. 2, Issue 5 on, the Journal of Healthcare Quality issued by the Joint Commission of Taiwan started its collaboration with the Taiwan Medical Association, and it was honored to have Professor Emeritus Dr. Mao-Ming Hsu MD at National Taiwan University Hospital, who was known as the father of modernization of ENT education and who was the Editor-in-Chief of the Taiwan Medical Journal, to serve as a Co-Editor-in-Chief¹.

In the past 14 years, the Journal of Healthcare Quality was influenced by Dr. Hsu and united the enthusiasm of healthcare professionals across Taiwan for the quality of healthcare.

The Journal of Healthcare Quality hopes to inherit Dr. Hsu's legacy to present more excellent articles to allow the belief in medical quality to persist.

¹This magazine has dual editors-in-chief.

醫者精神永存： 緬懷徐茂銘教授 (1935-2022)


總編輯 王拔群

照片來源：徐茂銘教授臉書



2008年第2卷第5期起，醫策會「醫療品質雜誌」和「中華民國醫師公會全國聯合會」開始合作，有幸邀請《臺灣醫界》總編輯一素有「耳鼻喉科教育現代化之父」的臺灣大學醫學院名譽教授徐茂銘醫師，共同擔任總編輯一職^{註1}。

14年來，《醫療品質雜誌》雜誌在徐教授的影響下，進一步凝聚了全國醫事人員對於醫療品質的熱情。

《醫療品質雜誌》期許自己，能承繼徐教授遺志，收錄更多的好文章，讓醫療品質信仰可以堅持下去！

¹ 本雜誌為雙總編輯制